

جدول ورش العمل التي يقدمها مركز التميز في التعليم والتعلم لأعضاء هيئة التدريس خلال شهر سبتمبر 2018.
حضور أي من ورش العمل، بإمكانكم التسجيل إلكترونياً على الرابط <http://ofid.qu.edu.qa/>

List of Workshops offered by CETL to QU faculty during September 2018.

To attend a workshop, you may register at <http://ofid.qu.edu.qa/>

التاريخ والوقت Date & time	عنوان الورشة Workshop Title	المقدم Facilitator	لغة التقديم Language	المكان Venue	ملاحظات Notes
Monday 27 August 2018 8:30 am – 1:30 pm	Ya Hala – Academic Orientation for New Faculty	Click to view the full program		QU Library	
Monday 3 September 2018 10:00 am - 11:30 am	#BB1# بلاك بورد 1# ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: أساسيات البلاك بورد (الدخول، نافذة التصفح، التصميم، الاعلانات، الرسائل، المحتوى، الخ.)	أ.جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم (أوفيد سابقا) مبنى C02 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف أعضاء هيئة التدريس الجدد من ليس لهم سابق خبرة في البلاك بورد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الآلي
Monday 3 September 2018 12:30 pm – 2:00 pm	#BB1# Orientation Workshop for new faculty: Blackboard 9.1 Basics (Login, Navigation, Announcements, Email, Availability, Uploading Syllabus and content.)	Ms. Jumana Samara (CETL)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	This is a hands on workshop for New faculty members who have no previous experience with Blackboard Participants need to bring their laptops
Tuesday 4 September 2018 9:30 am – 11:00 am	#BB1# Orientation Workshop for new faculty: Blackboard 9.1 Basics (Login, Navigation, Announcements, Email, Availability, Uploading Syllabus and content.)	Ms. Jumana Samara (CETL)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	This is a hands on workshop for New faculty members who have no previous experience with Blackboard Participants need to bring their laptops
Tuesday 4 September 2018 12:00 pm – 1:30 pm	#BB1# بلاك بورد 1# ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: أساسيات البلاك بورد (الدخول، نافذة التصفح، التصميم، الاعلانات، الرسائل، المحتوى، الخ.)	أ.جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم (أوفيد سابقا) مبنى C02 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف أعضاء هيئة التدريس الجدد من ليس لهم سابق خبرة في البلاك بورد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الآلي
Wednesday 5 September 2018 10:00 am - 11:30 am	#BB2# بلاك بورد 2# ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: المحتوى في بلاك بورد: تحميل وتنظيم الملفات، المجلدات والوسائط المتعددة، واعداد الواجبات	أ.جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم (أوفيد سابقا) مبنى C02 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف أعضاء هيئة التدريس الجدد من ليس لهم سابق خبرة في البلاك بورد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الآلي

Wednesday 5 September 2018 12:30 pm – 2:00 pm	<i>#BB2# Orientation Workshop for new faculty: Blackboard 9.1 Content: Uploading and organizing files. Creating folders, links, Mashups and assignments.</i>	Ms. Jumana Samara (CETL)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	This workshop is targeting new faculty members who have no previous experience with Blackboard Participants need to bring their laptops
Thursday 6 September 2018 9:30 am – 11:00 am	<i>#BB2# Orientation Workshop for new faculty: Blackboard 9.1 Content: Uploading and organizing files. Creating folders, links, Mashups and assignments.</i>	Ms. Jumana Samara (CETL)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	This workshop is targeting new faculty members who have no previous experience with Blackboard Participants need to bring their laptops
التاريخ والوقت Date & time	عنوان الورشة Workshop Title	المقدم Facilitator	لغة التقديم Language	المكان Venue	ملاحظات Notes
Sunday 9 September 2018 12:00 pm – 1:00 pm	<i>Seminar: Leveraging the “Illusion of Control” to Maximize Student Interest and Engagement</i>	Dr. Chris Stryker (Office of VPAA)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	
Monday 10 September 2018 10:00 am – 11:00 am	<i>#BB3# Orientation Workshop for new faculty: Attendance Tool in Blackboard</i>	Mr. Hamud Abdulkadir (CAS)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	This workshop is targeting new faculty members. Participants need to bring their laptops
Monday 10 September 2018 12:30 pm – 1:30 pm	<i>#BB3# بلاك بوردر3# ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: أداة تسجيل الحضور والغياب</i>	أ.جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم (أوفيد سابقا) مبنى C02 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف أعضاء هيئة التدريس الجدد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الآلي
Tuesday 11 September 2018 11:00 am – 12:00 pm	<i>#BB3# بلاك بوردر3# ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: أداة تسجيل الحضور والغياب</i>	أ.جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم (أوفيد سابقا) مبنى C02 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف أعضاء هيئة التدريس الجدد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الآلي
Wednesday 12 September 2018 10:00 am – 11:00 am	<i>Seminar: Leveraging the “Illusion of Control” to Maximize Student Interest and Engagement</i>	Dr. Chris Stryker (Office of VPAA)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	
Wednesday 12 September 2018 12:30 pm – 1:30 pm	<i>#BB3# Orientation Workshop for new faculty: Attendance Tool in Blackboard</i>	Mr. Hamud Abdulkadir (CAS)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	This workshop is targeting new faculty members. Participants need to bring their laptops
Monday 17 September 2018 10:00 am – 11:00 am	<i>#BB4# Orientation Workshop for new faculty: Assignment and Plagiarism Tools in Blackboard</i>	Mr. Hamud Abdulkadir (CAS)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID	This workshop is targeting new faculty members. Participants need to bring their

				Building C02, Room 201	laptops
Monday 17 September 2018 12:30 pm – 1:30 pm	#BB4#بلاك بورد #4 ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: الواجبات وأدوات كشف الانتحال	أ. جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم (أوفيد سابقا) مبنى C02 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف اعضاء هيئة التدريس الجدد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الالى
Monday 17 September 2018 12:30 pm – 1:30 pm	Workshop: McGraw-Hill Digital Learning Platforms	Mr. Shahed Ahmed (McGraw-Hill Education)	English الانجليزية	QU Library Building B13 Computer Lab 110	Workshop organized in collaboration with the TextBooks Section
Tuesday 18 September 2018 11:00 am – 12:00 pm	#BB4#بلاك بورد #4 ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: الواجبات وأدوات كشف الانتحال	أ. جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم (أوفيد سابقا) مبنى C02 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف اعضاء هيئة التدريس الجدد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الالى
Tuesday 18 September 2018 1:00 pm – 2:00 pm	Seminar: Developing Narrative (Storytelling) Approaches to Enhance Learning	Dr. Chris Stryker (Office of VPAA)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	
Wednesday 19 September 2018 8:30 am – 10:00 am	Workshop: Pearson E-Learning Platforms (Session 1 focuses on Math subjects (MyMathLab))	Mr. Fouad Ibrahim & Mr. Hisham Bella (Pearson)	English الانجليزية	QU Library Building B13 Computer Lab 110	Workshop organized in collaboration with the TextBooks Section.
Wednesday 19 September 2018 10:30 am – 12:00 pm	Workshop: Pearson E-Learning Platforms (Session 2 focuses on MasteringPhysics & other Sciences (MyLab))	Mr. Fouad Ibrahim & Mr. Hisham Bella (Pearson)	English الانجليزية	QU Library Building B13 Computer Lab 110	Workshop organized in collaboration with the TextBooks Section.
Wednesday 19 September 2018 12:30 pm – 2:00 pm	Workshop: Pearson E-Learning Platforms (Session 3 focuses on Math & Business subjects like MyOperationManagementLab / MyEconLab/ MyFinancelab)	Mr. Fouad Ibrahim & Mr. Hisham Bella (Pearson)	English الانجليزية	QU Library Building B13 Computer Lab 110	Workshop organized in collaboration with the TextBooks Section.
Wednesday 19 September 2018 2:30 pm – 4:30 pm	Workshop: Pearson E-Learning Platforms (Session 4 is open for hands on course setup & Q/A)	Mr. Fouad Ibrahim & Mr. Hisham Bella (Pearson)	English الانجليزية	QU Library Building B13 Computer Lab 110	Workshop organized in collaboration with the TextBooks Section.
Wednesday 19 September 2018 12:30 pm – 1:30 pm	#BB4# Orientation Workshop for new faculty: Assignment and Plagiarism Tools in Blackboard	Mr. Hamud Abdulkadir (CAS)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	This workshop is targeting new faculty members. Participants need to bring their laptops
Thursday 20 September 2018 10:00 am – 11:00 am	Seminar: Developing Narrative (Storytelling) Approaches to Enhance Learning	Dr. Chris Stryker (Office of VPAA)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	
Sunday 23 September 2018 12:00 pm – 1:00 pm	Seminar: How to Integrate Live Audience Surveys into PowerPoint or Keynote Presentations to Create Interactive-Learning Experiences	Dr. Chris Stryker (Office of VPAA)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	

Monday 24 September 2018 10:00 am – 11:30 am	#BB5# Orientation Workshop for new faculty: Grade Center in Blackboard	Mr. Hamud Abdulkadir (CAS)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	This workshop is targeting new faculty members. Participants need to bring their laptops
Monday 24 September 2018 12:30 pm – 2:00 pm	#BB5# بلاك بورد5# ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: مركز التقديرات	أ.جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم (أوفيد سابقا) مبنى C02 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف اعضاء هيئة التدريس الجدد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الآلي
Tuesday 25 September 2018 10:30 am – 12:00 pm	#BB5# بلاك بورد5# ورشة عمل لأعضاء هيئة التدريس الجدد: مركز التقديرات	أ.جمانا سمارة (CETL)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم (أوفيد سابقا) مبنى C02 غرفة 201	ورشة عمل تستهدف اعضاء هيئة التدريس الجدد. يرجى إحضار أجهزة الحاسب الآلي
Tuesday 25 September 2018 12:30 pm – 2:00 pm	<i>Workshop (for new faculty members):</i> An Introduction to Activity Insight by Digital Measures	Ms. Rula Momani	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	This is a hands on workshop for New faculty members. Participants need to bring their laptops
Wednesday 26 September 2018 9:00 am – 10:00 am	<i>Seminar: How to Integrate Live Audience Surveys into PowerPoint or Keynote Presentations to Create Interactive-Learning Experiences</i>	Dr. Chris Stryker (Office of VPAA)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	
Wednesday 26 September 2018 11:00 am – 12:00 pm	ورشة عمل: استخدام التطبيقات الالكترونية لتحفيز الطلبة – كاهوت أنموذجاً	د. صينة العذبة (CAS)	العربية Arabic	مركز التميز في التعليم والتعلم (أوفيد سابقا) مبنى C02 غرفة 201	يرجى إحضار أجهزة الحاسب الآلي
Wednesday 26 September 2018 12:30 pm – 2:00 pm	#BB5# Orientation Workshop for new faculty: Grade Center in Blackboard	Mr. Hamud Abdulkadir (CAS)	English الانجليزية	Center for Excellence in Teaching and Learning (CETL) - formerly OFID Building C02, Room 201	This workshop is targeting new faculty members. Participants need to bring their laptops

Presented in Arabic يقدم باللغة العربية

Presented in English يقدم باللغة الانجليزية